
Vergadering Naam  Achternaam Afk. Aanwezig j/n   

Jaar 2021-2022    JR j   
Datum 28-06/2022    TJ n   
Tijd 20.00 uur    LK j   
Locatie fysiek    AM j    
Notulist JR    NP j   
     GD 

TV 
j 
j 

  

 

Nr. Omschrijving 

1 Opening 

LK opent de vergadering.  

Notulist volgende vergadering is GD. 

2 Notulen vaststellen Actiepunten nalopen  

Notulen zijn vastgesteld.  

Actie- en besluitenlijst zijn doorgenomen. 

Als de MR aanspraak wil maken op de eigen (reserve) gelden dan moet ze dit voor 

Oktober 2022 laten weten, ivm de dan op te stellen begroting.  

De Tichelaar heeft een goede beoordeling gekregen voor de ondersteuning van de 

VVE kinderen.  

3 Terugkoppeling GMR 

Volgend schooljaar zal er meer aandacht besteed worden aan Cybersecurity en 

digitale vaardigheden van leerkrachten en leerlingen.  

De ontwikkelingen mbt het samenwerkingsverband heeft de aandacht.  

Het onderzoeksmatig werken/leren wordt toegepast op 1 van de items uit het 

jaarplan van volgend jaar.  

De GMR heeft ingestemd met uitstel van het nieuwe strategisch beleidsplan.  

De GMR heeft ingestemd met het bestuursformatieplan.   

4 Mededelingen directeur 

Het gaat goed met het aantal aanmeldingen van nieuwe leerlingen en zij-instromers, 

de school groeit. Er is vanuit het bestuur een GO gegeven om halverwege volgend 

schooljaar te starten met een 12e groep. Dit zal niet een instroom maar juist een 

uitstroomgroep voor de oudste leerlingen uit groep 2 worden. Deze start naar alle 

waarschijnlijkheid in februari 2023, besluitvorming hierop zal dit najaar plaatsvinden.   

In september 2022 komt de inspectie. Deze inspectie is gericht op het bestuur en 

tevens zal er een verificatie onderzoek plaatsvinden. Doel is een beoordeling ‘goed’ te 
krijgen.  

De Stichting is een partnerschap met de HAN aangegaan in de rol van schoolopleider. 

NP zal deze rol namens de stichting vervullen. Doel is samen studenten op te leiden, 

bijkomend voordeel de mogelijkheid om ‘nieuwe’ collega’s (in een vroeg 

stadium)binnen te halen. Tevens gaat de HAN In de toekomst allen nog studenten 

leveren aan Partnerscholen.  

De BSO groeit en dus gaan we uitbreiden. De hal zal worden ingericht voor een groep 

van 24 kinderen daar waar het nu voor slecht 12 beschikbaar is.    

De ouder enquête is afgenomen, de leerling enquête moet nog worden uitgezet. 

Ouders waren heel positief, gemidd. Cijfer was 8,3 en het aantal respondenten 141. 

Ook op communicatie werd er goed gescoord, met een hoger cijfer dan 2 jaar geleden. 

Deze lijn is ook zichtbaar in de uitgevoerde RI&E. 

Het taakbeleid zal in augustus toegevoegd worden aan het werkverdelingsplan. Dit 

gezien de gewijzigde invulling hiervan.  

about:blank


Het vijfgelijke delen model is besproken met de MR en NP, bedoeling is om dit 

schooljaar verder onderzoek en voorbereidingen te treffen. 

JV is de nieuwe penningmeester van de OR. NP maakt een afspraak om samen met 

hem naar de jaarcijfers te kijken.  

Traktatiebeleid blijkt op de opvang anders ingezet te worden, dit zal door NP nog eens 

besproken worden. Besluit eenduidigheid door te voeren wat betekent geen 

traktaties.   

5 Werkverdelingsplan 

De MR stemt in met het werkverdelingsplan. 

6 Jaarplanning incl. studiedagen 

De studiedag op 31 oktober zal gewijzigd worden naar 17 oktober, dit gezien de 31e na 

de herfstvakantie is. Afgestemd is om geen studiedag na of voor een vakantie in te 

plannen.  

De MR stemt in met deze wijziging en daarmee met de jaarplanning incl studiedagen.  

7 Schoolgids 

Er moeten nog een paar kleine wijzigingen doorgevoerd worden in de schoolgids 

(burgeronderwijs, ouderbijdrage (kamp), daarna ontvangt de MR per mail de 

aangepaste versie. Opmerkingen kunnen per mail met NP gedeeld worden.  

8 RI&E 

De RI&E is uitgevoerd, onderwerpen variërend van fysieke veiligheid tot veiligheid van 

personeel. Het concept verslag moet nog definitief gemaakt worden.   

Er zijn 25 (van de 27) collega’s die de vragenlijst mbt de psychosociale veiligheid 
hebben ingevuld. Dit aantal maakt de meting valide, er zijn weinig uit te voeren acties 

uit naar voren gekomen. Ontspanning na het werk wordt aangegeven als een punt van 

aandacht.  

Er vindt onderzoek plaats naar de inzet van de VOG (herafname).  

9 Audit rapport 

De audit is uitgevoerd, hiervoor zijn in 9 groepen lessen geobserveerd. Onderdeel van 

de audit waren de bovenbouw en het management team.  

Er is hard gewerkt aan structuur, een veilige leeromgeving en het kleuteronderwijs. 

Uit de audit komt naar voren dat de school een rustige leeromgeving is maar wel 

sprankelt.  

Enkele vragen/aanbevelingen: 

- Inzet Blink 

- Aan de slag met de vraag, hoe de kinderen aan de bovenkant van het 

middenkader beter bediend kunnen worden; 

- Beoordeling eindtoets, continueren van de inzet van rekenen dit zal bijdragen 

aan een beter resultaat; 

- Werkgroepen meer laten clusteren daar waar ze gezamenlijke doelen 

nastreven. 

Over het algemeen is het verslag positief. 

10 Analyse eindtoets 

Gezien ook het advies uit de audit zal de huidige rekenaanpak voortgezet worden. 

Begrijpend lezen blijft een actiepunt welke ook opgenomen zal worden in het 

jaarplan. Over het algemeen is er een mooi resultaat neergezet, boven de aangegeven 

ambitie.  

11 Evaluatie jaarplan 

Het jaarplan is besproken, JR stuurt haar opmerkingen door naar NP.  

12 Ontvangen post 

Geen 
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w.v.t.t.k./afsluiting 

Vanaf komend schooljaar zullen alle gymlessen in de Hoendrik plaatsvinden. De 

kinderen krijgen 2x per week gym (45 minuten per les). Gevolg is dat ouders niet meer 

mee hoeven te fietsen omdat we hier lopend naar toe kunnen.  

Het MR overleg van 11 juli zal plaatsvinden op de Regenboog en start om 20.00 uur. 

om 21.00 uur start de borrel bij het Wapen. AM zal de OR uitnodigen en een 

reservering maken bij  het Wapen.  

NP stelt voor om voor komend jaar meer gebruik te gaan maken van de mappen in 

Teams.  

 

Sluiting om 21.45 uur. 

 


